
 

 

 

 PROTOKOLL 

   

  Ungdomsrådet 2021 

Dnr 2021/00054 

Protokoll Ungdomsrådet 
 

Närvaro 
Ledamöter Albin Hulten, Alwin Trillon, Edward Wanning, Eli-

sabeth Goro, Ella Helmrich, Emil Månsson, Isak Forsberg, Joel 

Strandberg, Johanna Andersson, Kevin Lundqvist, Kevin Hellman, 

Lana Bolori, Ludvig Edberg Mäkinen, Lukas Ivarsson, Max Näs-

lund, Melissa Ychoo, Nils Backlund, Vanessa Brandt, Wilmer 

Groth.  

 
Politiker Helene Zeland Bodin, kommunalråd 

Rasmus Kraftelid (M), ungdomspolitiker 

Carolina Cranser (S), ungdomspolitiker 

Liam Prince (SD), ungdomspolitiker 

Övriga Katharina Staflund, Igor Buzurniuc  

Ungdomsrådet  

Tid 5 oktober 2021, klockan 17.30-19.30 

Plats Teams  

Ärendelista 

1. Helene Zeland Bodin öppnade mötet 

2. Upprop och presentation av vårt nya kommunalråd och deltagarna 

3. Val av ordförande och sekreterare 

Rasmus Kraftelid valdes till ordförande och Charlotta Carlsson till sekreterare 

4. Föregående protokoll justerades och lades till handlingarna 

5. Föredragning om Bålsta tätortstrafik av Katharina Staflund, samhällsplanerare 

Är ett gemensamt projekt mellan Region Uppsala och Håbo kommun. Bra att kommunen kommer in 

med sina synpunkter tidigt, då det är långa handläggningstider. Katharina och Charlotta håller kon-

takten för att Katharina kan återkomma då hon vet lite mer och för att få in fler synpunkter. Projektet 

innebär att det utreds olika åtaganden. Region Uppsala åtar sig att finansiera justeringar i busslinje-

nätet, trafikering och hållplatsinfrastruktur över jord. Håbo kommun åtar sig att finansiera hållplats-

infrastruktur under jord och markyta, eventuella vändhållplatser, framkomlighetsåtgärder, gång- och 

cykelanslutningar. Avgränsning Bålsta med busslinjerna 301, 302, 303, 304 och 305. Inom ramen 

för denna kartbild:  
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Arbetet följer denna struktur: 

Frågor som kom upp var: 

Det kostar ca en miljon kronor att driva en buss under ett år och den kostar minst en miljon i inköp. 

Pendeltågstrafik med 15 min trafik mellan Bålsta Uppladsbro. Finns en förstudie kring detta ihop 

med region Stockholm, region Uppsala och trafikverket. Finns även diskussion kring järnvägslänk 

Enköping, Västerås och Uppsala. För att det ska bli något måste de inblandade regionerna vara över-

ens om detta. Det är långa ledtider i järnvägsfrågor då järnvägen är en del av den nationella planen. 

För att komma vidare i arbetet krävs en åtgärds-valstudie för aktuella sträckningar. Pendeltågstrafi-

ken hänger här ihop med andra tåg då de kör på samma räls. 

Andra frågor som kom upp är bättre passning till tågen med buss. Kommer det vara SL eller SJ som 

kör sträckan Enköping Uppsala, då det är fri etablering på spåren är frågan inte avgjord.  

Finns det ytterligare frågor från rådet går det bra att höra av sig till katharina.staflund@habo.se  

6. Rådets önskemål om dag för demokratidag våren 2022 

Beslut alternativ 1 onsdag 16 mars, alternativ 2 tisdag 15 mars 

7. Studiebesök riksdagen 

Michael Rubbestad och Pyry Niemi har meddelat att det i riksdagen fortsatt kommer råda restrikt-

ioner om att ta emot besök.   

Beslut att studiebesök i riksdagen skjuts upp till våren.  

8. Frågestund 

- Det är dåligt med möjlighet att låsa in sina saker i omklädningsrummet i sporthallen, Fridegård. 

Helene ZB tar med sig frågan och Melissa som ställde frågan kanske återkommer med ett medbor-

garförslag om att anlägga liknande skåp i sporthallen som det finns i simhallen.  

- Finns planer på att bygga fler lägenheter i Draget? Helene berättade att de ti dagsläget inte finns 

sådana planer. En fråga som är viktig att lösa i och med planarbete fler lägenheter är vatten och av-

lopp. 

- Kommer en ny simhall? Ja meddelande Helene, en ny simhall ska byggas på parkeringen vid re-

laxen. Byggnaden ska byggas ihop och det ska bli en gemensam ingång. 

- Är det rätt att skriva negativt på Facebook om ett politiskt parti vill arrangera möte för att engagera 

ungdomar? Rådet diskuterade detta, vi var överens om att det inte är OK med påhopp i sociala me-

dier. Alla måste hjälpas åt få ett bättre samtalsklimat. Om politiker menar alvar med att fler unga ska 

engagera sig politiskt måste de skärpa sig i sina kommentarer på Facebook.  

- Fråga om ungdomsrådet vill arrangera en ungdomsdebatt inför valet? En fråga rådet kommer åter-

komma om.   

- Fråga om mellanmöte på Generator? De återkommer till rådsmedlemmarna om det blir någon.   

9. Övriga frågor 

Nästa möte tisdag den 23 november kl. 17.30 i Övergranssalen och Kalmarsalen, förhoppningsvis. 

                                                                                         

Charlotta Bjälkebring Carlsson, sekreterare 


